
 

 

 
 

 

Saudi Jawahir Release Tom Ford’s Spring/Summer Collection 
2016 in Riyadh 

 
Saudi Arabia luxury franchise operator Saudi Jawahir partners with Italian luxury fashion 

retailer Tom Ford to discover the Spring/Summer 2016 Collection at the boutique located 

in Riyadh, Centria Mall on Tuesday, eighth of March 2016.  

The boutique hosted the women’s prêt-à-porter collections as well as accessories, 

earrings, jewels, sunglasses and perfumes. Tom Ford debuted his Spring/Summer 2016 

women wear collection in a video on TOMFORD.COM released in conjunction with Paris 

Fashion Week. Instead of having a traditional show this season, Mr. Tom Ford tried to do 

something new by doing the video which features Lady Gaga alongside models Mica 

Arganaraz, Lexi Boling, Kayla Scott, Xiao Wen Ju, Valery Kaufman, Aymeline Valade, Lida 

Fox, Lucky Blue Smith, Alex Dunstan, David Agbodi and Tarun Nijjer. 

 

The Saudi certified Fashion Stylist and Image consultant Mrs. Aram Kabbani is well known 

in the fashion field and she’s frequently heading the headlines of style magazines was 

hosting the event, helping people to choose the perfect outfit, styling it with shoes and 

accessories, and giving styling advices to the customers. During the event she was wearing 

a Tom Ford dress. 

The store is situated at the ground floor of Centria Mall which considered being the only 

destination to Fashion Designers flagship boutiques in Riyadh and the main destination 

to Elite Women fashion shopping needs, as well as top line jewelries and life style stores. 

The mall is also famous for its line of fine dining restaurants.  

Saudi Jawahir Trading Ltd 
P.O.Box  1001 
Riyadh 11323 
Saudi Arabia 
+966 11 444 444 0 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

في الرياض 6102لربيع وصيف طرح مجموعة توم فورد الشركة السعودية جواهر ت  

 

لعرض توم فورد  للأزٌاء الفاخرة ٌاالٌةجارة مع متاجر التجزئة الإالشركة السعودٌة جواهر للتونت تعا

فً ٌوم الثلاثاء الموافق  الواقع فً مركز سنترٌا التجاري هامعرضفً  2012 ربٌع / صٌفمجموعة 
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، الأدذيت، انذمائب ،، الأسياء انزجانيت انجاهشةانجاهشة اننسائيتالأسياء احتوى المعرض على 

حىو فىرد عزض يجًىعت ربيع و صيف   .وانعطىر خهشياث انخجًيميس اننظاراث، ، الإكسسىاراث

على موقعه بالتزامن مع أسبوع الموضة فً  تم عرضه من خلال فٌدٌو لأول يزة اننسائيت 6102

من خلال تقدٌمه  القٌام بالعرض التقلٌديبدلاً من  لهذا الموسم بشًء مختلفأراد توم فورد القٌام بارٌس.

لٌدي قادا بالإضافة إلى عارضات الأزٌاء  مٌكا ارقاناراز، لكسً بولٌنج،  للفٌدٌو الذي ٌتمٌز بوجود

الكس فالاد، لٌدا فوكس، لوكً بلو سمث، كاٌلا سكوت، اكسٌو ون جو، فالٌري كافٌمون، اٌملٌن 

 دافٌد اقبودي و تارون نٌجار.دونستن، 

 

يصًًت الأسياء وينسمت انًظهز انسعىديت  ،ولذ اسخضافج انشزكت انسعىديت جىاهز خبيزة انًىضت

ز ين رواد هذا حعخبديث عناويين انًجلاث  حصذرثفي يجال انًىضت ووانخي عزفج  آراو لبانيانسيذة 

نهى، حنسك نهى انذذاء و الإكسسىاراث نخساعذ انذضىر لإخخيار أنسب يظهز ، انًجال في انًنطمت

خلال دفم الإفخخاح ارحذث آراو فسخاناً ين حىو  و حشودهى بنصائخ في يجال انًىضت. انًناسبت يع طهخهى

 فىرد.

 

 ًعارضانىديذة انزائذة ن انىجهتيمع انًعزض في انذور الأرضي في يزكش سنخزيا انخجاري و انذي يعذ  

انًهخًين ننخبت اننساء  نخغطي داجاث انخسىق يصًًين الأسياء في يذينت انزياض، و انًذطت انزئيسيت

اشخهز انًزكش أيضاً  ، بالإضافت لأشهز خطىط انًجىهزاث ويعارض انذاجاث انيىييت.لأسياءبذور ا

 انزاليت.  بىجىد أشهز انًطاعى

 

 الشركة السعودية جواهر

1001 صنذوق انبزيذ  

11323انزياض   

 انًًهكت انعزبيت انسعىديت

+966 11 444 444 0 
 



 

 

 
 

 



 

 

 
 

 

 
 


